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Červenec 2016                       Zdarma vydává obec Křenovice                      ročník 59 

 
Děje se v obci 

 

 Žádáme občany o ohleduplnost při likvidaci biologicky rozložitelného odpadu. 

Do „hnědých“ kontejnerů nevhazujte celé větve, ale nařezejte je či nastříhejte na 

menší kusy tak, aby nebránily vhazování dalšího odpadu a byly efektivně využívány. 

Případné navýšení počtu sběrných nádob po obci by znamenalo také navýšení 

nákladů za jejich svoz. Kontejnery slouží především pro běžný bioodpad 

z domácností, při větším množství bioodpadu jej ukládejte na sběrném dvoře. 
 

 V současné době je v provozu přírodní koupaliště pro veřejnost. Probíhá čištění 

hladiny od zelené řasy a jsou zde umístěny upozorňující tabule, že koupání je možné 

jen na vlastní nebezpečí.   
 

  Redakce Křenovického zpravodaje, přeje touto cestou všem dětem a jejich 

rodičům příjemné prožití letních prázdnin. 
 

 Odkaz na fotogalerii z otevření naučné stezky najdete na: 

http://veslavkove.rajce.idnes.cz/Sibenicni_a_popravci_vrch_v_Krenovicich_otevreni

_naucne_stezky_25._6._2016_foto_B._Malecek/ 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Křenovice, konané dne 9. 6. 2016   
 

Zasedání obce Křenovice bylo přítomno 9 členů zastupitelstva. 
 

Body programu: 

1. Vzhledem k rezignaci pana Jaromíra Konečného na místo starosty obce i člena 

zastupitelstva obce k 31. 5. 2016 nejprve složil slib nový člen zastupitelstva - Ing. 

Jan Mozdřeň, který ve volbách kandidoval za Sdružení pro Křenovice. 

Křenovický 

zpravodaj 

http://veslavkove.rajce.idnes.cz/Sibenicni_a_popravci_vrch_v_Krenovicich_otevreni_naucne_stezky_25._6._2016_foto_B._Malecek/
http://veslavkove.rajce.idnes.cz/Sibenicni_a_popravci_vrch_v_Krenovicich_otevreni_naucne_stezky_25._6._2016_foto_B._Malecek/
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Místostarosta vyzval Ing. Jana Mozdřeně, aby složil slib člena zastupitelstva. Ten 

složil slib bez výhrad. 

2. Předsedající konstatoval, že nestanoví-li zastupitelstvo obce (ZO) jinak, probíhá 

volba starosty veřejným hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit ZO. 

V případě tajné volby budou hlasy jednotlivými členy ZO odevzdány do 

připravené hlasovací urny, následně budou předsedajícím spočítány a případným 

členům ZO bude umožněno výsledek zkontrolovat. Předsedající vyzval členy ZO 

k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování. Žádné návrhy nebyly podány. 

Předsedající navrhl zvolit do funkce starosty Ing. Jana Mozdřeně a vyzval členy 

ZO k podávání návrhů na funkci starosty. Jiné návrhy podány nebyly. 

3. Zastupitelstvo obce Křenovice zvolilo starostou Ing. Jana Mozdřeně. Předsedající 

předal slovo a vedení zasedání nově zvolenému starostovi. Ing. Mozdřeň 

poděkoval zastupitelům za důvěru a vyjádřil odhodlání společně se zastupiteli a s 

pomocí bývalého starosty řídit obec stejně kvalitně, jako tomu bylo doposud. 

4. Předsedající předal slovo Ing. Haně Procházkové, která stručně shrnula proces 

schvalování zásad územního rozvoje (ZUR), který má několik fází. Obec již 

v roce 2015, kdy byly ZUR poprvé zveřejněny, námitku podávala. Současná fáze 

„veřejné projednání ZUR“ obci opět umožňuje podat námitku. Námitka podaná 

loni byla doplněna o některé nové argumenty a informace – zejména s ohledem 

na to, jak byla vypořádána minulá připomínka. Stále platí, že obec preferuje tzv. 

„severní variantu“ z následujících důvodů: 

- Je snáze dostupná pro pěší cestující. 

- Je méně náročná pro autobusovou dopravu. 

- Je levnější. 

- Občané nebudou vystaveni novým hlukovým ani bezpečnostním zátěžím. 

- Na rozdíl od „jižní varianty“ nezasahuje do protipovodňové ochrany. 

- Je šetrnější ke krajině a méně náročná na zábor zemědělské půdy. 

Z těchto důvodů obec požaduje „jižní variantu“ zcela vyřadit ze ZUR. 

 K vyhodnocení dříve podané námitky – ve které je uvedeno, že finální verze 

ZUR (a tím pádem i výběr jedné varianty Křenovické spojky vzejde až ze Studie 

proveditelnosti trati Veselí nad Moravou – Blažovice – Brno). Studie není 

dokončena a obec považuje za nutné mít možnost komunikovat s projektanty a 

studii připomínkovat ve fázi jejího zpracovávání. Celý text Námitky tvoří přílohu 

zápisu. Pan Andrýsek (předseda sdružení Proti křenovické spojce) uvedl, že 

sdružení dostalo na svou námitku úplně stejné vyjádření, jako dostala obec, 

přestože sdružení odeslalo jiný text námitky. Za sdružení připraví další námitku – 

nesouhlas s tím, aby rozhodnutí, která z variant Křenovické spojky bude finální, 

bylo řešeno bez spolupráce s Křenovicemi. 

Zastupitelstvo obce Křenovice schválilo: 

–  Námitku proti Zásadám územního rozvoje Jihomoravského kraje a Vyhodnocení 

      vlivů Zásad územního rozvoje Jihomoravského kraje na udržitelný rozvoj území. 
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– Záměr přijmout úvěr do výše 6 milionů Kč na realizaci investiční akce „Přístavba 

MŠ  Křenovice“, ul. Bratří Mrázků a pověřuje starostu přípravou a realizací 

výběrového řízení na poskytovatele úvěru.  

– Záměr změny pronájmu nebytových prostor ordinace praktického lékaře 

v budově obecního úřadu na adrese Školní 535, 683 52 Křenovice. MUDr. 

Hana Svobodová projevila zájem pronajmout si také garáž, která se uvolnila po 

MUDr. Škvírovi. Dále požádala o změnu rozsahu služeb prováděných obcí - 

úklid od obce by využívala pouze ve veřejnosti přístupné části, úklid 

zbývajících prostor si bude zajišťovat sama. 

– Záměr pronájmu části pozemku 895 (9 m
2
), k.ú. Křenovice u Slavkova, na ul. 

Sokolská, 683 52 Křenovice, za účelem umístění prodejního stánku s pečivem. 

Jedná se o obecní pozemek, který obec nabídne k pronájmu za cenu v místě 

obvyklou – 60,- Kč/ m
2
/rok. 

– Dodatek č. 1 k nájemní smlouvě na byt ze dne 31. 12. 2014 s paní Zuzanou 

Burešovou, bytem Bratří Mrázků 12, 683 52 Křenovice, a to přestěhování na 

uvolněný byt po MUDr. Škvírovi.   

– Udělení čestného občanství za významné zásluhy o rozvoj obce panu Jaromíru 

Konečnému.  

Různé  
Starosta jménem zastupitelstva obce Křenovice poděkoval svému předchůdci – 

bývalému starostovi Jaromíru Konečnému za vše, co pro obec vykonal. 

Na závěr vystoupil pan Bartošek a bývalému starostovi poděkoval jménem všech 

zastupitelů. Starosta předal p. Konečnému čestné občanství a plaketu Křenovic. 

Diskuze 

Pan Jaromír Konečný – poděkoval zastupitelům za uplynulé roky spolupráce, 

občanům Křenovic, kteří chodili na veřejná zasedání a konstruktivně se vyjadřovali 

k projednávaným záležitostem. 

 
 

Poděkování starostovi  
  

 Rádi bychom i my, křenovští zastupitelé touto cestou poděkovali odcházejícímu 

starostovi Jaromírovi Konečnému za vše, co během svého působení ve funkci 

místostarosty a starosty pro obec udělal. Ať už to bylo řízení stavebních projektů, 

jako rekonstrukce kanalizace a průtahu obcí, sběrného dvora, společenského sálu na 

Václavské ulici, chodníků v ulicích Havlíčkova a Kopečná, vnější zateplení a vnitřní 

úpravy budovy obecního úřadu, revitalizace mlýnského náhonu a protipovodňová 

opatření na Mezivodí, revitalizace koupaliště, zřízení fitness hřiště, zatím 

nedokončená přístavba základní a mateřské školy, nebo třeba projekt revitalizace 

zeleně.   

Pod jeho vedením proběhlo mezi našimi občany dotazníkové šetření, na jehož 

základě byl sestaven Strategický plán rozvoje obce, kraji jsme vysvětlovali vlivy 
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Křenovické spojky na život v naší obci a byly vytvořeny nové obecní webové 

stránky. Aktivně se podílel i na chodu dobrovolného svazku obcí Ždánický les a 

Politaví nebo MAS Slavkovské bojiště. 

 Osobně podporoval také bohatý spolkový a společenský život, a to nejen osobní 

účastí na tradičních akcích, jako jsou Vavřinecké a babské hody, vzpomínkové akce 

na bitvu u Slavkova, folklorní festival Pod křenovskó májó, folkový festival 

Křenovický Rakovec, Křenovské Bigbít, Kateřinská zábava, setkávání se seniory, 

obecní, školní i jiné plesy.  

 V dalším profesním a osobním životě mu přejeme především pevné zdraví, ale i 

úspěch, klid a pohodu.    

 Zastupitelstvo obce Křenovice  
 

 

Vážení křenovičtí spoluobčané,  
 

 jmenuji se Jan Mozdřeň a na veřejném zasedání zastupitelstva 9. 6. 2016 jsem byl 

zvolen starostou obce Křenovice. Narodil jsem se v roce 1949 Ostravě. Mám další 

čtyři sourozence, kteří dodnes bydlí v okolí Ostravy. Také mám čtyři děti a šest 

vnoučat.  

 Mé nejvyšší ukončené vzdělání je VUT Brno - fakulta strojní. Dále jsem 

absolvoval čtyř semestrové postgraduální studium „Automatizované systémy řízení“, 

kurzy programování a  dvou semestrový kurz účetnictví. Dlouhá léta jsem pracoval 

v Průmyslových stavbách Brno jako systémový analytik. Před zvolením starostou 

jsem pracoval na Ekonomicko-správní fakultě Masarykovy univerzity jako 

počítačový technik.  

 Před jednadvaceti lety jsem se přistěhoval do Křenovic za svou budoucí 

manželkou. Jsem tedy podruhé ženatý. Od roku 1980 jsem statoval v brněnském 

Mahenově i Janáčkově divadle a proto jsem se rád zapojil do divadelního spolku 

Antonína Vorla. Také jsem vypomáhal jako jednatel spolku Chovatelů drobného 

zvířectva v Křenovicích. Se svou ženou jsme se několik let aktivně podíleli na 

přípravě „Klubových večerů“. Z pozice divadelníka a později i ředitele divadelního 

spolku jsem postupně začal moderovat různé akce jako Čarodějnice, Den dětí, 

Vánoční koledování a také akce skupiny historického šermu Buhurt apod. Stále je mi 

potěšením hlásit na fotbalovém hřišti při utkáních místního fotbalového klubu.  

 Doufám, že spolu s ostatními zastupiteli a ve spolupráci s bývalým starostou 

Jaromírem Konečným a také s pomocí každého občana se nám bude dařit spravovat 

tuto krásnou obec stejně dobře, jako byla spravována dosud.   

 

 

 Upozornění Masarykova onkologického ústavu Brno 
 

 Množí se případy, kdy občanům telefonují údajní „diagnostici“ Masarykova 

onkologického ústavu.  Objednávají se k nim na návštěvu domů s tím, že zde 
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provedou jednoduché vyšetření zaměřené na prevenci. Výsledky testů mají být 

hotovy zhruba do 15 minut a požadují, aby jim lidé věnovali asi hodinu času. 

O výsledcích testu má být údajně informován příslušný praktický lékař, aby věděl, na 

jaké zdravotní problémy se má při léčbě u dotyčného zaměřit. Aby svému tvrzení 

dodali na vážnosti, sdělují jméno „terénního pracovníka“ i SPZ auta, kterým do obcí 

přijede.  

 Masarykův onkologický ústav Brno důrazně upozorňuje, že v žádném případě 

podobná šetření v terénu neprovádí. Jedná se o podvodné jednání, které zneužívá 

dobrého jména tohoto zdravotnického zařízení. Proto žádá všechny, kteří budou tímto 

způsobem osloveni, aby okamžitě informovali Policii České republiky a v žádném 

případě tyto lidi nepouštěli k sobě do bytu. 

 

 

Dopravní zpravodajství 
 

 Pomalu se blížíme do druhé poloviny roku a léto už nám o sobě dává vědět. Toto 

období je nejlepší pro realizaci projektů, a proto bychom Vás rádi informovali  

o všech projektech stávajících a chystaných. 

 Již jste si mohli všimnout, že začalo budování propojky chybějící částí 

komunikace Široká - Vlárská. Začátkem července se tedy již nebudou lidi muset 

kodrcat přes kameny a bláto a propojení bude hotové. 

 Pokračuje se také v projektu parkovacích míst v obci. Úspěšně jsme dokončili 

první kroky k odkupu pozemků ČD a SŽDC pro odstavné plochy a parkování. 

     V první etapě se k žádostem vyjádřily všechny dotčené složky zmíněných 

organizací. Máme předběžné souhlasné stanovisko. Po vydání souhrnného stanoviska 

budeme moci pokračovat v náročném procesu odkupu dalšími kroky v co možná 

nejrychlejším sledu. Tyto pozemky budou sloužit především jako řešení parkování 

pro ulice Kopečná a Brněnská. 

 Další z části projektů parkování jsou parkovací místa u sportovní haly. Nyní se 

domlouvají termíny začátku realizace kolmého stání před halou. Bude se jednat  

o přibližně 6 parkovacích míst, což pomůže parkování u haly hlavně během 

sportovních akcí, kdy je všude „auto na autě“. V další etapě budeme řešit plochu za 

halou, na níž máme zpracovanou studii. 

 Po ukončení výluk na Vlárské trati se chystá znovu otevření čekárny na dolním 

nádraží pro veřejnost. Probíhají jednání se SŽDC o terénních úpravách, obnově 

fasády, zasklení rozbitých tabulek v oknech a úpravě přístupové cesty z čekárny na 

nástupiště. Jelikož je už staveniště vyklizené, chceme pokračovat v úpravě části 

tohoto prostoru odkoupené obcí za účelem vytvoření odstavné plochy pro auta, 

včetně „ozelenění“ plochy. 

 Navrhli jsme zkoušku vozovky v zatáčce před Orlovnou. Chtěli jsme, aby se jízda 

dvou těžkých nákladních aut konala za účasti policie ČR. Policie toto místní jednání 

prý považuje za zbytečné. Dopravní komise bude požadovat stanovisko PČR 
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v písemné formě. Vše je součástí snahy, co nejvíce snížit kamionovou dopravu přes 

obec, která zatěžuje nejenom silnice, ale obtěžuje všechny zdejší občany. 

 Pokud budete mít nějaké návrhy, či podněty na zlepšení, budeme velice rádi, 

pokud nás budete informovat. 

Za dopravní výbor, Ondřej Hodonský 

 
 

Memoriál Boženy Spáčilové 
 

 V neděli 19. června proběhl na Sokolském sportovním hřišti 11. ročník soutěže 

mladých hasičů Memoriál Boženy Spáčilové. Za krásného letního počasí zápolilo 

mezi sebou 47 družstev mladých hasičů v disciplíně požární útok a téměř 160 

jednotlivců v disciplíně 60 m s překážkami. Celkem dorazilo do Křenovic bezmála 

400 soutěžících především z okresu Vyškov, ale také z Brněnska a dokonce i 

z Třebíčska a Přerovska.  

 Děti z Křenovic se zapojily do obou disciplín, mezi jednotlivci se v kategorii 

mladší žáci, nejlépe umístil Karel Procházka na krásném 4. místě s časem 18,08 s, 

když na medaili mu chyběla pouhá setina sekundy. Do první desítky se probojoval 

také Matěj Beran na 8. místě, mezi mladšími dívkami se umístila Natálka Beranová 

na 7. místě. V požárním útoku starší žáci s časem 20,18 s obsadili šesté místo, mladší 

s časem 39,51 skončili devatenáctí. 

 Všichni zúčastnění byli odměněni diplomy a věcnými cenami, na které poskytla 

hasičskému sboru dotaci Obec Křenovice. Ti nejlepší si samozřejmě odvezli medaile, 

poháry a další hodnotnější ceny a nejrychlejší družstvo z Drnovic také Putovní pohár 

starosty obce. 

 O zdárný průběh celého dne se starali členové a příznivci hasičského sboru 

Křenovice, ať už jako rozhodčí, členové pracovní čety, organizační pracovníci či 

obsluha stánku s občerstvením. Všem patří obrovské poděkování za to, jak akci 

zvládli, vždyť svým rozsahem se jedná o jednu z největších soutěží mládeže nejen na 

Vyškovsku. 

Jaromír Konečný 

 
 

Revizní zprávu zfalšovali, rozhodl soud  
 

 Solární elektrárna Enva v Křenovicích dostala v roce 2010 od Energetického 

regulačního úřadu licenci v rozporu se zákonem. V uplynulých dnech tak rozhodl 

Nejvyšší správní soud. Případem se zabýval podruhé, a to na základě kasační 

stížnosti nejvyššího státního zástupce Pavla Zemana. Ten předložil důkaz o tom, že 

revizní zprávu vyhotovil někdo jiný, než kdo pod ní byl podepsaný. Správní soud 

doplňoval dokazování na základě posudku písmoznalce. Nakonec dal za pravdu 

Zemanovi s tím, že zpráva byla zfalšovaná. Podle vedení Křenovic jde o elektrárnu 

soukromého investora, kterou má na pronajatém pozemku jiného soukromníka. 



7 

 

 

 

 

„Obecní parcely jsou dotčené minimálně,“ popsal bývalý starosta Křenovic Jaromír 

Konečný, který aktuálně předává úřad novému starostovi Janu Mozdřeňovi. Oba 

naznali, že rozsudek může mít dopad i na obec. „Neviděli jsme ho, takže dopady 

nedokážeme úplně odhadnout. Ale pokud by elektrárna musela činnost ukončit, 

dotklo by se to i nás. Výstavbu jsme nemohli výrazně ovlivnit, proto jsme se snažili 

pro obec vyjednat co nejvýhodnější podmínky. A když se řešilo stanovisko vesnice v 

povolovacím procesu, vyjednali jsme s provozovatelem elektrárny, že nám bude 

odvádět určitou sumu peněz,“ zmínil Konečný. 

Vyškovské noviny 

 
 

Stezka přiblíží i historii útrpného práva  
 

 Původní stavba byla vysoká asi tři metry. V rozích bývaly zhruba třímetrové 

sloupy spojené dřevěnými trámy, na nichž byli věšení odsouzenci. Šibenici, která 

stávala na kopci mezi Křenovicemi a Slavkovem u Brna, jenž se dodnes nazývá Na 

Spravedlnosti, objevili letos v dubnu archeologové. A to při přípravě naučné stezky 

nazvané Šibeniční a popravčí vrch v Křenovicích. Jejím autorem je místní obyvatel a 

umělecký kovář Oldřich Bartošek. Chce lidem přiblížit historii soudnictví, útrpného 

práva, katovské řemeslo i tehdejší věznění. „Při průzkumech pracovníci objevili větší 

množství lidských kosterních pozůstatků, včetně devíti dobře dochovaných lebek. 

Vzhledem k tomu, že se pozůstatky popravených ukládaly přímo dovnitř stavby 

šibenice, jde o další hromadný hrob v okolí Křenovic,“ sdělil Bartošek. Rozhodlo se 

nechat vyzdít asi metr nad terén půdorys původních základů. „Vstup do šibenice pak 

znázorňuje torzo dveří. Vnitřní prostor je překrytý dřevěným dubovým záklopem a na 

jedné zdi je kovaná plastická mapa okolí. Z návrší je totiž velký výhled,“ popsal Bar-

tošek s tím, že Na Spravedlnosti umístí i smírčí kámen k uctění nevinných oběti.  

 První návštěvníci si stezku projdou v sobotu 25. 6. 2016. V devět hodin vyjde 

kostýmovaný průvod za zvuku bubnů od křenovického kostela po jednotlivých 

zastaveních. Církevní představitelé také požehnají smírčí kámen. Zatím se na 

Šibeniční vrch dostanou zájemci pouze z Křenovic. To by se však mělo do budoucna 

změnit. „Bylo by vhodné propojit ho i se Slavkovem. Nedávno u nás byli studenti  

z brněnské univerzity. Vypracovali nám studii, ve které navrhli jako jednu z tras 

právě vycházkovou cestu na vrch. Prověřujeme, co je k tomu potřeba udělat," 

informovala mluvčí slavkovské radnice Veronika Slámová. 

Vyškovské noviny 
 

 

Hodnocení BIGBÍTU 2016 
 

        Za námi je sedmý ročník našeho domácího festivalu Křenovské bigbít. Fesťák 

jsme s klukama z SK Křenovice před lety zakládali jako takový „pokus“ navázat na 

tradici místních rockových letních akcí a možná nás ani nenapadlo, že to k té 



8 

 

 

 

 

sedmičce jednou dotáhneme. Proto mi dovolte krátké zhodnocení, myslím, že k tomu 

již dozrál čas. 

        V prvních letech bych asi byl, co se do hodnocení organizace a připravenosti 

týče, více kritický. Bylo tam pár nedostatků (pamětníci vzpomenou na pěnící pivo, 

málo výčepních pultů, problémy se zvukem, atd.). Postupem času jsme tyto drobnosti 

vychytávali, mimo jiné úpravou zázemí pro obsluhu, které vzniklo za podpory OÚ 

Křenovice. Letos jsem byl s připraveností areálu a prací našeho týmu velice 

spokojen. 

          Proto bych rád pochválil a poděkoval všem, kteří se na organizaci akce a 

přípravě areálu podíleli: našim šikovným bedňákům, všem co mi pomáhali 

s rozvozem plakátů, lidem u kasy, obsluze ve výčepu i u „kořalek“, holkám od 

obsluhy kapel, moderátorovi akce, skvělé dvojici fotografů z Bošovic Verči a 

Aloisovi a celému výboru SK Křenovice. Dále týmu lidí z Bistra za chutné 

občerstvení a týmu z „Bistra II“ za celoroční poradenství a konzultace ohledně 

výběru kapel atd. (oni ví, o koho jde ). Díky všem partnerům a sponzorům (obec 

Křenovice, bagry Rozkopal, Keloc Brno, rádio Beat a restaurace Na Hradbách 

Slavkov). Stálou inspirací a vysokou organizační laťkou pro mě byla a je super akce 

Křenovický Rakovec díky a jen tak dále! 

        V neposlední řadě patří poděkování zvukaři – bez kterého by byla akce 

kvalitativně poloviční. Tím se dostáváme k tomu hlavnímu – k muzice samotné. Ze 

svých osobních pocitů a i reakcí Vás diváků, které jsem během večera vyslechl, si 

dovolím hudební úroveň letošní akce ohodnotit, na možnosti areálu, velmi vysoko. 

Kapely  hrály i díky dobrému zvuku fakt dobře a těžko bych tam letos hledal opravdu 

slabé místo. Chválím i naše diváky a fanoušky. Myslím, že jste si k Bigbítu za ty léta 

našli cestu a vytvořili pozitivní vztah, takže velká pochvala. Jenom teda letos jste 

málo pili kořalku, tím pádem jsme méně utržili, takže v tomto se laskavě do příště 

polepšete  A taky Vás prosím, nenoste si vlastní občerstvení a spíše nás podpořte i 

drobnou útratou – každá koruna se hodí . Samozřejmě velkou otázkou letošní akce 

je nižší divácká účast, což bohužel vedlo k nulovému či lehce minusovému 

finančnímu výsledku. Je to pro nás do příště k zamyšlení jestli a jakým směrem jít dál 

a to především pro mě, jakožto osobu zodpovědnou za výběr kapel. Je to o udržení 

hudební úrovně a přitom přivést komerčně úspěšnou kapelu…což ne vždy se podaří. 

Budu moc rád když právě Vy – fanoušci mi sdělíte své nápady a názory, koho byste 

si na případných dalších ročnících přáli. 

         I co se týče zázemí je na čem pracovat a co vylepšovat, především na lepším 

komfortu pro Vás – návštěvníky kulturních akcí. Jedním z nápadů do budoucna je 

modernizace pódia, na čemž začínáme pomalu pracovat. Obecní úřad i majitel areálu 

– TJ Sokol Křenovice zatím k této akci zaujali kladný, velmi pozitivní a konstruktivní 

postoj, takže třeba se nám to podaří dotáhnout do konce . Bylo by to něco, co by 

určitě napomohlo nejen akcím fotbalistů, ale i všem ostatním spolkům, kteří v areálu 

něco pořádají. Samozřejmě nejdůležitější je zajištění financí – bez toho to nepůjde, 
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takže tímto nabádám případné sponzory drobné i větší k budoucí spolupráci – tady 

Vaše případná podpora bude opravdu vidět. 

A tím končím letošní hodnocení. 

Jo a taky Vás zvu na blížící se hody…stárci, dle zpěvu nesoucího se dědinou, se 

připravují poctivě a letos bychom měli mít konečně i víno ve výčepu vychlazený, 

takže určitě přijďte . 

Pavel (Čaja) Čáslava 
 

 
KOS – před prázdninami 
 

     V současné době vedení Křenovského občanského sdružení dětí a mládeže 

hodnotí svou činnost v právě končícím školním roce, ale také již připravuje aktivity 

pro školní rok další.  

     Nechci vypočítávat všechny akce, které jsme pro děti i jejich rodiče během roku 

připravili, nebudu vyjmenovávat aktivity kroužků a dovednosti, které se děti během 

roku naučily. Chtěla bych pouze poděkovat všem vedoucím a jejich pomocníkům, 

kteří se dětem během roku bezplatně věnovali, těm, kteří pomáhali při organizaci 

větších akcí.  

     Fotografie z většiny akcí najdete na webových stránkách www.koskrenovice.cz.  

     V současné době již připravujeme nový školní rok; plánujeme kroužky, hledáme 

další vedoucí, připravujeme akce pro děti, širokou veřejnosti i seniory. Kalendář se 

plní; již nyní máme potvrzené termíny například pro předvánoční řemeslný jarmark, 

pro zábavné setkání s ilustrátorem Adolfem Dudkem. Děti budou opět moci 

navštěvovat různé kroužky, klub.  

     Čekají nás také ale důležité změny. Po dobu rekonstrukce školy nebudeme mít 

možnost provozovat pece, proto v novém školním roce nebudeme nabízet keramický 

kroužek a sklářskou dílnu. Plánujeme návrat k činnosti v roce 2017. Děti i rodiče 

získají informace o výtvarných workshopech včas. O všech aktivitách pro školní rok 

2016/2017 budeme informovat v srpnovém čísle, v září opět připravíme informační 

schůzku pro rodiče.     
           

Jitka Schovancová, předseda KOS 

 
 

Oznámení 
 

Plán dovolené praktické lékařky MUDr. Svobodové o letních prázdninách 2016 

7. 7. 2016 – 15. 7. 2016 –  v akutních případech zastupuje MUDr. Pikolon, Šaratice.  

Tel. 544 229 224 

22. 8. 2016 – 26. 8. 2016 – v akutních případech zastupuje MUDr. Víšková, Otnice, 

Boženy Němcové 49, tel.: 544 240 028 

 

http://www.koskrenovice.cz/
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Pozvánka 
 

RC Domeček Křenovice informuje: 

V průběhu července a srpna bude Klub pro rodiče s dětmi probíhat vždy jen jednou 

týdně - v úterý, a to s výjimkami 5. 7., 25. 7. a 8. 8., kdy se Klubík nebude konat. 

Hlídání pro děti Žížalky a Canisterapie se v červenci a srpnu nebudou konat 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Křenovičtí fotbalisté a stárci si vás dovolují pozvat na  

 

VAVŘINECKÉ HODY 2016 
 

KDE: V areálu sokolského hřiště 

PÁTEK 12. 8. 2016 

20:00 LETNÍ NOC Předhodová oldies  
 

SOBOTA 13. 8. 2016 

17:30 Předání hodového práva stárkům před OÚ 

18:00 Slavnostní hodová mše svatá v kostele Sv. Vavřince 

20:00 Večerní taneční zábava v moderním i lidovém rytmu hraje kapela 

RELAX (Šaratice) 

20:30 Nástup stárků 
 

NEDĚLE 14. 8. 2016 

09:30 Zvaní stárků s rozmarýnou 

15:00 Průvod stárků obcí 

15:45 Lidová veselice 

20:00 Večerní taneční zábava po celý den bude hrát dechová hudba 

PODBORANKA(Uhřice) 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Rodinné centrum Domeček 

zve děti a jejich rodiče na 
 

ROZLOUČENÍ S PRÁZDNINAMI 
 

ve čtvrtek 25. 8. 2016 od 16.30 hod. 
v prostorách venkovního dětského koutku u Horního vlakového 

nádraží v Křenovicích.  

S sebou špekáčky, polínko na přiložení do ohýnku a dobrou náladu. 

Akce se koná za finanční podpory obce Křenovice. 

V případě nepříznivého počasí se akce nekoná. 



11 

 

 

 

 

Čekají nás vyšší kvóty, Češi je mohou zvládnout 
 

 Podle nové legislativy by v roce 2016 měl každý z nás ročně odevzdat k recyklaci 

zhruba 7 kg starého elektra, což bylo ještě před pár lety nepředstavitelné množství. 

Nakonec to ale opravdu dokážeme. 

 Podle původního požadavku evropské směrnice bylo určeno, že se musí v každé 

členské zemi ročně vysbírat nejméně čtyři kilogramy elektroodpadu na každého 

obyvatele. Na každého obyvatele České republiky včetně dětí nyní připadá kolem 

pěti kilogramů reálného sběru. V roce 2016 ale vstoupil v platnost již zmíněný nový 

způsob výpočtu těchto kvót, který tuto kvótu významně navýšil.  Doposud jsme však 

bez problémů požadavek evropské směrnice plnili, dokonce i s rezervou.  

 Česká republika bude muset podle nových parametrů zajistit sběr a recyklaci 

takového množství vysloužilého elektra, jaké odpovídá 40 procentům hmotnosti 

prodaných nových spotřebičů průměrně za tři roky zpětně. Ročně se u nás prodá 

zhruba 175 000 tun elektrozařízení, každý z nás by tedy měl odevzdat k recyklaci 

minimálně zmíněných sedm kilo. 

 Předběžné výsledky sběru v roce 2015, které jsou k dispozici, naznačují, že by se 

to mohlo podařit. Jen sběrnými místy vytvořenými kolektivním systémem 

ELEKTROWIN prošlo od ledna do října na 30 000 tun starých spotřebičů, což 

odpovídá celoročnímu sběru v roce 2014. Věříme, že především díky podpoře široké 

veřejnosti, které není lhostejný osud naší planety, i novou vyšší kvótu letos opět s 

rezervou naplníme. 

 

 

Nadějný fotbalista 
 

 Čtrnáctiletý Tomáš Maděra je dalším z křenovických nadějných sportovců. Fotbal 

začal hrát od útlého věku, kdy v první třídě začal dojíždět třikrát týdně na tréninky do 

Hodonína. A k tomu o víkendech zápasy. Potom hrál pět let ve Spartě Brno a od 

nového roku přestoupil do Zbrojovky Brno. Do Brna už jezdí častěji, čtyřikrát týdně 

plus víkendové zápasy. Trénuje na hřištích v Tuřanech, v Brněnských Ivanovicích a 

zápasy se odehrávají většinou v Řečkovicích. Vzhledem k časové náročnosti musí 

s jeho dopravou vypomáhat kromě táty i dědeček. Ale usilovná píle a náročné 

tréninky mladého sportovce a jeho družstva, už přináší své ovoce. Na mistrovství 

České a Slovenské republiky se začátkem roku umístili na druhém místě, kdy ve 

finále prohráli s Družstvem z Trnavy.  

 V úterý 14. 6. 2016 se jako vítězi Moravskoslezské ligy utkali s vítězným týmem 

České ligy Spartou Praha na celorepublikovém finále na stadionu Admira Praha. 

„Nejprve jsme prohrávali 1:0, ale ke konci první půlky jsme vyrovnali na 1:1. Tento 

výsledek vydržel až do konce zápasu. O našem vítězství 4:2 pak rozhodly penalty,“ 

říká dnes pravý obránce Tomáš. Se svým týmem už hrál i proti Rakousku, Maďarsku 
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a Polsku. S přípravou pokračuje i přes prázdniny a příští sezonu přechází do mladšího 

dorostu. Začne také trénovat na obnoveném stadionu za Lužánkami.  

 Přeji mu hodně dalších sportovních úspěchů a třeba o něm časem zase uslyšíme. 
 

Oldřich Bartošek 

 

 

Inzerce 
 

PNEUSERVIS, prodej pneumatik 

Čištění interiérů automobilů 

Plnění a desinfekce autoklimatizací 

Výměna čelních skel 

Výměna olejů, filtrů, brzdových destiček a kotoučů 

Martin Brázda 
Brněnská 304, 683 52 Křenovice 

Tel: 601 666 659, www.bkservice.cz 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Nutně hledám ke koupi dům v Křenovicích nebo v blízkosti Křenovic.   

Tel.: 604 522 895 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Koupím byt 2-3+1 v Křenovicích. Tel.:  607 496 359 
 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Sháním  menší rodinný dům se zahrádkou případně větší byt  v Křenovicích.  

Opravy nevadí. Tel: 722 063 341 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Čištění koberců, sedaček, matrací, židlí.  
Kontakt Fuxová, 737 674 438, email:klarka.kn@seznam.cz 
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